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Mødetid og sted:  
10. juni 2024 kl. 8:30 hos Birgit Werge


Bestyrelsesmedlemmer til stede:  
Birgit Werge, Lene Møller Andersen, Lilly Buhl, Lone Buhl Pedersen og Inger Sørensen. 

Suppleanter til stede: 
Erik Reinholdt og Erik Kjær Hansen (referent) 

REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Underskrift på referat fra generalforsamlingen (Erik K medbringer)

Underskrevet 

Underskrift indmeldelse PL (Birgit medbringer)

Underskrevet 

2. Siden sidst - Birgit 

A. Regning Jens Glavind / ladelav

Regningen på 27.500 kr er detaljeret udspecificeret. Af specifikationen fremgår det, 
at der er anvendt 3.050 kr på ladestanderpunktet. Bestyrelsen ønsker, at ladelavet 
betaler denne del af regningen. 

B. Affald, garanti

PWS har oplyst, at garantien vil være gældende, også hvis containerne ombygges til 
2-krogs system, som det er aftalt med RenoSyd. RenoSyd og Marius Petersen 
betaler for ombygningen. 

C. Indmeldelse i PL sat i værk, medlemslister

Blanket til indmeldelse er udfyldt, underskrevet og afsendt. Medlemsliste 
eftersendes, når vi har den klar. 

D. Grønne/røde poser

Den seneste omdeling ved frivillig indsats fungerede godt. Gentages næste gang. 
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3. El ladestandere – orientering og kontraktunderskrivelse (Birgit og Erik K) 
Møde den 13. juni for interesserede i medlemsskab af ladelavet. Der er allerede flere, 
der har tilmeldt sig. 

4. Grøn og grå områder – arbejdsdag, kontakt (Lilly og Birgit) 
Ikke noget at  bemærke.  
Emner til arbejdsdagen blev drøftet. Lilly giver emnerne videre til gruppen, der står for 
dagen. Lone aftaler indkøbt af drikkevarer med Lidy. 

5. Teknik og forsyningsområder (Erik R) 
Ikke noget at bemærke. 

6. Økonomi (Inger) 
Forskellige opfølgende handlinger efter budgetvedtagelsen på generalforsamlingen blev 
drøftet. 

7. Festivaler (Lone) 
Parkeringstilladelser til Sølundfestivalen er omdelt. Lone har indledende kontakt til 
Smukfest vedr. deres kommende festival. 
Der har været en henvendelse fra en beboer på Vestergade, som ønsker dialog med os 
om et møde hos kommunen. Bestyrelsen finder det mest naturligt, at det er 
ejerforeningsrepræsentanter fra længehusene, der indgår i dialogen. Erik R. tager 
kontakt til de øvrige ejerforeningsformænd. 

8. Samarbejde med PL, afvente svar Skanderborg Kommune (Erik K) 
Vi må afvente accept af indmeldelsen fra PL, før vi kan begynde at trække på 
foreningens ekspertise. 
Der er endnu ikke modtaget svar fra Skanderborg Kommune på forespørgslen 
vedrørende krav om kommunal godkendelse af lokale parkeringsrestriktioner. 
Der er endnu ikke modtaget svar fra Skanderborg Kommune på ansøgningen om 
dispensation, så opvækst i rørskoven kan fjernes ved at trækkes op med rod. 

9. Eventuelt, sommeren hvad kan dukke op? 
Birgit orienterede om, at plasticmængden er rigtig stor og ofte giver problemer med 
“forstoppelse” i de nedgravede containere. Årsagerne ser ud til at være flere: Poser med 
plast og større plastbeholdere sætter sig fast i indkasthullet, dele af det indkastede 
affald frigøres ikke under tømning da det sidder i spænd og er for let til at tyngdekraften 
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hjælper det ud, kapaciteten i containerne er måske for lille. Problemerne vil blive fulgt 
tæt hen over sommeren, så vi efterfølgende kan løse dem på den mest optimale måde. 
Erik K. orienterede om, at marken ved Sølund er en del af dagsordenen på Miljø-, Plan- 
og Teknikudvalgets møde i dag. Spændende om forslaget overlever og kommer videre 
til “semifinalerne” til Skanderborg Kommunes budget for 2025. 
Birgit ønsker præsentationen fra generalforsamlingen lagt op på hjemmesiden. Erik K. 
sørger for, at det sker. 
Erik K. orienterede om, at en beboer flere gange har oplevet, hvad der ser ud til at være 
salg af stoffer fra det fjerneste hjørne af den store P-plads. Det har givet utryghed. Birgit 
skriver noget om sagen i det kommende nyhedsbrev. 

Kalender for bestyrelsesmøder i efteråret 24 

Mandage 19:00-21:30, men vi tilstræber at være færdige kl 21


27. august 	 Bestyrelsesmøde hos Inger

16. september	 Bestyrelsesmøde hos Erik K

04. november	 Bestyrelsesmøde hos Lene

16. december	 Bestyrelsesmøde hos Lilly



